

# Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd



Torsdag, d. 18. januar 2024 kl. 9.00 til ca. 12.00 på Teams

## Mødets formål:

- At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgheder i kredsen.
- Vidensdeling valghederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter.

## Mødedeltagere:

Tillidsrepræsentanter fra valghederne under DTS Kreds II, Syd:

Kim Jensen, Stine Palmelund, René Winzor, Simon Larsen, Hetty Møller, Martin Rodam, Lise Ploug, Susie Pedersen, Jannie Hansen, Torben Baun Madsen, Tine Vestergaard Todsén og Mette Andreasen.

Afbud: Bjarne Andersen

## Ordstyrer:

Kim Jensen

## Referent:

Mette Andreasen

Punkt	Tid		Beskrivelse
1.	5 min.	Velkomst (O)	Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for mødet.
2.	5 min.	Opmærksomhedspunkter (D)	Nuværende punkter: 1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i valgheder, beskyttelse af medlemmer 3) Fokus på løbende trivselsmålinger.  <i>Ad 1) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 2) Ingen bemærkninger</i> <i>Ad 3) Ingen bemærkninger</i>
3.	80 min.	Orientering fra valghederne (D-O)	Hvad er der sket i valghederne siden sidste møde, herunder erfaringsudveksling.  <b>Fredericia v/Tine:</b> Der har været afholdt medlemsmøde i sidste uge. Det kan blive en udfordring, at der skal flere kolleger ind og sidde på kontorerne.  <b>Haderslev v/René:</b> Der har været afholdt medlemsmøde med god tilslutning. 2 kolleger, der blev færdige med diplomuddannelsen i december, ønsker møde med TR'er inden indmelding i DTS.  <b>Esbjerg v/Hetty:</b> 2 kolleger der har bestået diplom – møde i næste uge. Valgmøde den 7. marts 2024.

			<p><b>Tønder v/Torben:</b> ny organisation 1. september 2023 – der har stadig ikke været dialogmøder i Borger. Der blev afholdt medlemsmøde i december. Den 1. januar 2024 startede en PB'er, som blev færdig sidste år.</p> <p><b>Ribe v/Kim:</b> Der skal være medlemsmøde den 25. januar med besøg af Jørn. Generalforsamling den 7. marts 2024.</p> <p><b>Middelfart v/Lise:</b> Medlemsmøde den 3. januar – stor opbakning. 3 kolleger har afsluttet diplom – møde i næste uge med henblik på indmelding i DTS. Der har været mange spørgsmål vedr. PULS, givetvis pga. at der er mange nyansatte.</p> <p><b>Padborg v/Simon:</b> Ny organisation startet op pr. 1. januar.</p> <p><b>Spillemyndigheden v/Susie:</b> organisationsændring pr. 1. februar. Der er kommet tegninger vedrørende den nye bygning på Lerchesgade.</p> <p><b>Odense v/Stine:</b> Vedr. de nye tegninger over Lerchesgade: Straf skal sidde i 6-mands-øer i ét stort rum. Generalforsamling og medlemsmøde den 21. februar.</p> <p><b>Ringe v/Mette:</b> Der kommer et medlem fra Odense – starter i Ringe 1. marts 2024.</p> <p><b>Svendborg v/Martin:</b> Der har været afholdt medlemsmøde med Jørn og Allan. Der er mange vikarer ansat. Deltagelse i uddannelsesmesser – en god ide at vise, hvem vi er.</p>
	10 min.	PAUSE	
4.	45 min.	Dagsorden til HB-mødet d. 23/1-2024 på Teams (D-B)	<p>Dagsorden fremgår sidst i referatet.</p> <p>Pkt. 4 – Tillæg 24/PULS</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Tanke kort uddeles/sendes til medlemmerne</li> <li>• DTS Sociale medier Facebook og Instagram – vigtigt at synliggøre opslagene</li> </ul> <p>Pkt. 6 – Medlemskab</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Nye PB'ere – tag en snak med disse så hurtigt som muligt.</li> </ul> <p>Pkt. 7 – Velkomstfolder</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 3 nye foldere til evt. nye medlemmer. Ønske om en ekstra der henvender sig til ikke-medlemmer</li> </ul> <p>Pkt. 8 – Orientering om PB og Diplom i skat</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Drøftelse om dette</li> </ul>
5.	30 min.	Orientering fra afdelinger og udvalg m.v. (O)	<p>Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg m.v.</p> <p><b>Person v/Kim:</b> sættemøde den 18. december. Der har været afholdt dialogmøde den 16. januar med Jan Møller Mikkelsen.</p> <p><b>Udland v/Kim:</b> sættemøde den 10. januar.</p>

			<p><b>Jura v/Stine:</b> Underdirektør stopper for Center for straffesager – stilling slås op.</p> <p><b>Person v/Tine:</b> Formue og Investering - sættemøde den 3. januar. Borger – sættemøde den 19. januar.</p> <p><b>VURDST v/Martin:</b> Puls startede i mandags. 1,2 mio. nye vurderinger i 2024 + tilbagebetalingsordninger + reguleringer mv.</p> <p><b>Gældsstyrelsen v/Torben:</b> frivilligt overarbejde i 1. kvartal pga. styrket lønindeholdelse. Sættemøde i oktober – den 3. januar på SU.</p>
6.	5 min.	Eventuelt	Åben debat og orientering.

### Dagsorden for møde i hovedbestyrelsen

Tid 23. januar 2024, klokken 08.30 – 12.00

Sted Teams-møde

- Dagsorden
1. Velkomst
  2. Godkendelse af referat
  3. OK'24 – status
  4. Tillæg '24 – status **fra** hovedbestyrelsen samt Puls/materiale
  5. Konstituering – i relation til TAT
  6. Medlemskab
  7. Velkomstfolder
  8. Orientering om PB og Diplom i skat
  9. Nyt fra sekretariatet
  10. Nyt fra kredse, TR-fora og udvalg (må gerne indsendes)
  11. Eventuelt